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BRMG-KSiB-II.0012.21.2015 

 
PROTOKÓŁ NR 23–21/2015 

 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 23 listopada 2015 roku, a rozpoczęło się o godz. 16.00, w sali nr 007 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięć osób (5), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecny: radny Jerzy Milewski. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 23 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie podjęcia 
współpracy Gminy Miasta Gdańska z Gminą Żukowo w celu realizacji projektu, 
którego celem jest budowa „Węzła integracyjnego Osowa” w ramach 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Obszaru Metropolitalnego Trójmiasta 
– druk nr 505. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie aktualizacji Założeń 
do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe miasta 
Gdańska – druk nr 492. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 
2015-2040 – druk nr 503. 
Referuje: Skarbnik Miasta Gdańska 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 504.  
Referuje: Skarbnik Miasta Gdańska 
 
 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że wpłynęły do zaopiniowania przez 
Komisję projekty uchwał Rady Miasta Gdańska: 

• Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie w 2015 r. pomocy finansowej w kwocie 400.000 zł w formie 
dotacji celowej na zadanie inwestycyjne związane z budową kanalizacji 
sanitarnej z miejscowości Sulęczyno do miejscowości Ostrów Mausz, obręb 
Kłodno – druk nr 521.                           

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 521 był omawiany jako pkt 1A w 
porządku posiedzenia.  
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Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

• Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia rodzinom zastępczym zawodowym i prowadzącym rodzinne 
domy dziecka – druk nr 522 

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 522 był omawiany jako pkt 1B w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za – jednogłośnie 
 

• Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zwiększenia wysokości 
środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo – 
wychowawczych typu rodzinnego na terenie Miasta Gdańska – druk nr 526.          

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 526 był omawiany jako pkt 1C w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za – jednogłośnie 
 

• Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. – druk nr 527. 

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 527 był omawiany jako pkt 1D w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za – jednogłośnie 
 

• Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwalę w sprawie 
określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 519.              

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 519 był omawiany jako pkt 1G w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za – jednogłośnie 
 

• Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych – druk nr 520.             

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 520 był omawiany jako pkt 1H w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 
• Projekty uchwał Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego 

rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych za rok 2015: 
 

A. Muzeum Historycznego Miasta Gdańska – druk nr 506 
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 506 był omawiany jako pkt 2A w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za – jednogłośnie 
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B. Gdańskiego Archipelagu Kultury – druk nr 507        
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 507 był omawiany jako pkt 2B w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

         

C. Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego – druk nr 508         
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 508 był omawiany jako pkt 2C w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

D. Instytutu Kultury Miejskiej – druk nr 509                        
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 509 był omawiany jako pkt 2D w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

E. Europejskiego Centrum Solidarności – druk nr 510          
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 510 był omawiany jako pkt 2E w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

F. Gdańskiej Galerii Miejskiej – druk nr 511 
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 511 był omawiany jako pkt 2F w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

                     

G. Polskiego Chóru Kameralnego „Schola Cantorum Gedanensis” – druk nr 512  
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 512 był omawiany jako pkt 2G w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

H. Cappelli Gedanensis – druk nr 513                                 
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 513 był omawiany jako pkt 2H w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

I. Klubu Żak – druk nr 514                                                
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 514 był omawiany jako pkt 2I w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

J. Miejskiego Teatru Miniatura – druk nr 515                     
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 515 był omawiany jako pkt 2J w 
porządku posiedzenia.  
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Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

 

K. Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia – druk nr 516        
Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 516 był omawiany jako pkt 2K w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 

  
Przewodniczący zaproponował również, aby pkt 3 w porządku czyli opiniowanie 
projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – druk 
nr 503 procedować w pkt 1E porządku.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
 
Natomiast, aby pkt 4 w porządku czyli opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2015 rok – druk nr 504 procedować w pkt 1F porządku.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
 
Zgodnie z przegłosowanymi zmianami w porządku pkt 5 będzie pkt 3.   
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia wraz ze zmianami, który przedstawiał się następująco: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie podjęcia 
współpracy Gminy Miasta Gdańska z Gminą Żukowo w celu realizacji projektu, 
którego celem jest budowa „Węzła integracyjnego Osowa” w ramach 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Obszaru Metropolitalnego 
Trójmiasta – druk nr 505. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1A. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
w 2015 r. pomocy finansowej w kwocie 400.000 zł w formie dotacji celowej na 
zadanie inwestycyjne związane z budową kanalizacji sanitarnej z miejscowości 
Sulęczyno do miejscowości Ostrów Mausz, obręb Kłodno – druk nr 521. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1B. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia rodzinom zastępczym zawodowym i prowadzącym rodzinne 
domy dziecka – druk nr 522. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1C. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zwiększenia wysokości środków 
finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo – wychowawczych 
typu rodzinnego na terenie Miasta Gdańska – druk nr 526.     

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1D. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. – druk nr 527.    

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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1E. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – 
druk nr 503 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1F. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 504 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1G. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwalę w sprawie 
określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 519. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1H. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych – druk nr 520. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie aktualizacji 
Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 
miasta Gdańska – druk nr 492. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2A. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Muzeum Historycznego Miasta 
Gdańska za rok 2015 – druk nr 506. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2B. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Gdańskiego Archipelagu Kultury za 
rok 2015 – druk nr 507. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2C. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Gdańskiego Teatru 
Szekspirowskiego za rok 2015 – druk nr 508. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2D. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Instytutu Kultury Miejskiej za rok 
2015 – druk nr 509. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2E. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Europejskiego Centrum Solidarności 
za rok 2015 – druk nr 510. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
2F. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 

do zbadania sprawozdań finansowych Gdańskiej Galerii Miejskiej za rok 
2015 – druk nr 511. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
2G. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 

do zbadania sprawozdań finansowych Polskiego Chóru Kameralnego 
„Schola Cantorum Gedanensis” za rok 2015 – druk nr 512. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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2H. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Cappelli Gedanensis za rok 2015 – 
druk nr 513. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2I. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Klubu Żak za rok 2015 – druk nr 514. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2J. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do zbadania sprawozdań finansowych Miejskiego Teatru Miniatura za rok 
2015 – druk nr 515. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2K. Projekt uchwały Rady Miasta Gdańska Centrum w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych Sztuki Współczesnej 
Łaźnia za rok 2015 – druk nr 516. 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie: 
4 za – jednogłośnie 
 
 

PUNKT – 1 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie podjęcia 
współpracy Gminy Miasta Gdańska z Gminą Żukowo w celu realizacji projektu, 
którego celem jest budowa „Węzła integracyjnego Osowa” w ramach 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Obszaru Metropolitalnego 
Trójmiasta – druk nr 505. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.505.2015). 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 505. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Pana Marcina Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału Programów 
Rozwojowych, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami 
za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 505. (Opinia nr 
23-21/89-75/2015).  
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PUNKT – 1A 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie w 2015 r. pomocy finansowej w kwocie 400.000 zł w 
formie dotacji celowej na zadanie inwestycyjne związane z budową kanalizacji 
sanitarnej z miejscowości Sulęczyno do miejscowości Ostrów Mausz, obręb 
Kłodno – druk nr 521. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.521.2015). 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam zapytać o jedną rzecz. Wiem z poprzedniej Komisji, że jakiś materiał jest 
dla nas przygotowany, ale czy pan pamięta jak długo wiąże nas umowa z tym 
stowarzyszeniem, które użytkuje ten ośrodek wypoczynkowy?   
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To jest umowa na 40 lat zawarta w 2009 roku obowiązuje do 2049 roku. Już trwa 7 
lat. To jest odpłatne użytkowanie w celu prowadzenia działalności statutowej 
stowarzyszenia.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Oni tam jakieś inwestycje musieli poczynić? 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Ale też planowane jest wyjazdowe posiedzenie Komisji Sportu tam.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Jestem zaskoczony, że użytkowanie jest na 40 lat.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Okazuje się, że ten ośrodek leżał odłogiem i nikt go nie chciał, było ileś konkursów, 
i oddaliśmy go stowarzyszeniu wspierającemu sportowców niepełnosprawnych. Tam 
trenują. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak, to prawda.  
 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 521. 
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USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Pana Marcina Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału Programów 
Rozwojowych, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 
głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 521.(Opinia nr 23-21/90-76/2015).  
 

PUNKT – 1B 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie podniesienia 
wysokości wynagrodzenia rodzinom zastępczym zawodowym i prowadzącym 
rodzinne domy dziecka – druk nr 522. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.522.2015). 
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. Zapytał: w tej chwili 
wszystkie rodziny mają pomiędzy 2000 zł a 2500 zł?  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Tak.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
A niektóre mają mniej niż 2000 zł?  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Nie. Mniej nie mogą mieć. Najniższa, która jest, która jest wypłacana to jest 2000 
zł, a są rodziny, które mają powyżej 2500 zł, czyli te, które powstały po styczniu 
2012 roku, a nam chodzi o to, żeby doposażyć w wynagrodzeniu te rodziny, które 
powstały przed 1 stycznia 2012 r., czyli zostały na starych stawkach.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli te, które mają poniżej 2500 zł?  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Tak. Tych rodzin jest 11 z 46 i chodzi o wyrównanie wynagrodzeń. 
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli teraz wszyscy będą dostawać tyle samo? Czy to też tak nie będzie? 
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Później też nie będzie, bo będzie uzależnione, ale to już inne projekty będą 
wprowadzane. Później będzie to zależne tak jak mówi ustawodawca od ilości 



9 
 

ukończonych szkoleń, od jakości tych szkoleń, podnoszenia kompetencji, 
obciążenia pracą, bo różnica będzie w wychowywaniu dwójki dzieci jako 
zawodowa, a inaczej będzie przy czwórce dzieci, a inaczej jeszcze jest przy 
rodzinnym domu dziecka, gdzie dzieci jest ośmioro. Ale w tej chwili chodzi tylko o 
wyrównanie tych różnic w wynagrodzeniach, gdzie rodziny mają podobne 
obciążenie, takie same kwalifikacje.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Rozumiem, że to jest tylko wynagrodzenie za pracę, a oprócz tego te rodziny 
dostają także świadczenia na dziecko?  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Tak. Tu akurat takie same są te świadczenia.  
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 522. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Joannę Radzimowską – Kierownika Działu 
Pieczy Rodzinnej w Centrum Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy 
Rodzinie w Gdańsku, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 522. 
Opinia nr 23-21/91-77/2015).  
 

PUNKT – 1C 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zwiększenia 
wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach 
opiekuńczo – wychowawczych typu rodzinnego na terenie Miasta Gdańska – druk 
nr 526. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.526.2015). 
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. 
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Powiedziała pani ośmioro dzieci. Czy to jest takie założenie, że w tych placówkach 
rodzinny dom dziecka…  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
To jest założenie ustawowe, że ośmioro dzieci. Chyba, że jest to rodzeństwo, 
planowane jest umieszczenie rodzeństwa i wtedy co do zasady nie rozdziela się 
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rodzeństwa, więc jest możliwość, że dzieci może być więcej w danym momencie, 
więc to jest szacunkowy koszt niespełna 20 000 zł jeśli by się okazało, że w tej 
placówce będzie jednak dziesięcioro dzieci to ten koszt będzie troszeczkę wyższy, 
ale przy średnim założeniu, że to jest ośmioro to niespełna 20 000 zł.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli może być mniej niż ośmioro?  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Tak, może być mniej, chociaż nie mniej niż czworo. Z założenia placówka typu 
rodzinnego, albo rodzinny dom dziecka to dzieci pomiędzy 4 a 8. 
 

Radna Dorota Dudek - członek Komisji 
W ustawie jest zapis, że kwota nie może być mniejsza niż 660 zł, a czy jest 
wyznaczona kwota największa, do jakiej kwoty?  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Nie ma. Czyli każde miasto, każdy powiat może mieć właśnie swoje uchwały.  
 

Radna Teresa Wasilewska - członek Komisji 
Czy występuje partycypacja rodziców?  
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Biologicznych rodziców dzieci? Tak. Ustala się odpłatność za pobyt dziecka w pieczy 
zastępczej. Jest uchwała Rady Miasta w tej sprawie. 
 

Radna Teresa Wasilewska - członek Komisji 
Czy to jest realizowane? 
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Są zwalniani rodzice, krótko mówiąc, bo wiemy z jakich rodzin pochodzą dzieci, 
więc zwykle mają tak niskie dochody, że nierealny jest udział rodziców i są 
zwalniani z tej odpłatności.   
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Z czego to jest pokrywane? 
 

Pani Joanna Radzimowska – Kierownik Działu Pieczy Rodzinnej w Centrum 
Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
W całości przez miasto.  
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 526. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Joannę Radzimowską – Kierownika Działu 
Pieczy Rodzinnej w Centrum Wspierania Rodziny w Miejskim Ośrodku Pomocy 
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Rodzinie w Gdańsku, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 526. 
Opinia nr 23-21/92-78/2015).  
 

PUNKT – 1D 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku – druk nr 527. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.527.2015). 
 

Pan Maciej Bylicki – Kierownik Działu ds. Osób Niepełnosprawnych w Centrum 
Usług Społecznych w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku oraz Pani 
Ewa Olszewska – Zastępca Dyrektora ds. Organizacji i Świadczeń Powiatowego 
Urzędu Pracy w Gdańsku, w imieniu wnioskodawcy, przedstawili projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. Zapytał: Ile wynosi dotacja 
dla osoby niepełnosprawnej na prowadzenie działalności gospodarczej?  
 
Pani Ewa Olszewska – Zastępca Dyrektora ds. Organizacji i Świadczeń 
Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku 
Kilkanaście tysięcy.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli tak jak jest normalnie w tych państwa programach także dla osób 
pełnosprawnych? 
 
Pani Ewa Olszewska – Zastępca Dyrektora ds. Organizacji i Świadczeń 
Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku 
Tutaj może być więcej. Niemniej jednak to wszystko w zależności, bo nawet do 40 
tys. zł, niemniej jednak w zależności od ilości wniosków, od kosztów na co chcą 
wydatkować.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czyli w tej chwili wniosków jest więcej niż państwo mają w budżecie. 
 
Pani Ewa Olszewska – Zastępca Dyrektora ds. Organizacji i Świadczeń 
Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku 
Zainteresowanie ze strony wniosków na jednorazowe środki jest większe niż np. na 
szkolenia, bo tutaj praktycznie musimy się prosić naszych klientów, żeby w ogóle 
chcieli. Też tego nie ma niestety. Czy też na staże. Tu z kolei jest taka sytuacja, że 
końcówka roku rodzi już tylko zaangażowanie na nowy rok. W tym roku praktycznie 
środki już nie są wydatkowane. Co prawda też jest dużo mniejsze zainteresowanie. 
Na tą chwilę jest większe na jednorazowe środki na działalność gospodarczą.  
 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 527. 
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USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Macieja Bylickiego – Kierownika Działu ds. Osób 
Niepełnosprawnych w Centrum Usług Społecznych w Miejskim Ośrodku Pomocy 
Rodzinie w Gdańsku oraz Panią Ewę Olszewską – Zastępcę Dyrektora ds. Organizacji 
i Świadczeń Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 527. (Opinia nr 23-21/93-79/2015).  
 

PUNKT – 1E 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2015-2040 – druk nr 503. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.503.2015). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 503. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 503. (Opinia nr 23-21/94-80/2015).  
 

PUNKT – 1F 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 504. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.504.2015). 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 504. 
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USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku 
nr 504. (Opinia nr 23-21/95-81/2015).  
 

PUNKT – 1G 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na 
terenie Miasta Gdańska – druk nr 519.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.519.2015). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 519. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 519. (Opinia nr 23-21/96-
82/2015).  

 
PUNKT – 1H 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych – druk nr 520.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. - BRMG-S.0006.520.2015). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 520. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu RMG, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, w wyniku 
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przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 520. (Opinia nr 23-21/97-
83/2015).  
 

PUNKT – 2 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie aktualizacji 
Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 
miasta Gdańska – druk nr 492.  
(Sprawa - BRMG-S.0006.492.2015). 
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, w imieniu 
wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. Zapytał: mam pytanie generalnie 
do tego druku. Od kiedy państwo go tworzą?  
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Od 2012 roku.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Właśnie, bo jak się go czyta to wiele z tych zapisów, które tu są to powstały w 2012 
roku.  
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Od 2012 roku. To było związane tym, tak jak powiedziałem, z tym, że nie mamy 
jakby regresu na przedsiębiorstwa energetyczne. Tych danych nam odmawiano. W 
związku z tym wykonawca nie był w stanie spiąć tego dokumentu w całość. To się 
różnie układało, ale ostatecznie udało się to spiąć.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tu widzę, że są odniesienia do tego, że mamy się odnieść do dokumentu, który… 
perspektywa do roku 2015. 
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
To jest do 2030 r. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tutaj są jakieś informacje np. dotyczące tego, że termin realizacji sieci jest rok 
2012 – 2013, 2013 – 2014. 
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak. To jest jeśli chodzi o oceny planów rozwojowych przedsiębiorstw.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tego nie jesteśmy w stanie w żaden sposób zaktualizować?  
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Jesteśmy. Tylko będziemy je w stanie zaktualizować, bo będziemy przed tym 
samym problemem. Przedsiębiorstwa też mają swój cykl planowania rozwoju 
inwestycyjnego. Jak już powiedziałem niechętnie się tym dzielą. Nam co prawda 
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udało się to spiąć przy elemencie konkurencyjności, ale szanujemy ich odrębności i 
nie jest to takie proste. Czyli możemy przyjąć taką perspektywę.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Chodzi o to, żebyśmy nie przyjmowali na koniec roku 2015 dokumentu, w którym 
jest napisane, że coś jest planowane do realizacji w roku 2013, bo to nawet 
dziwnie brzmi.  
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tego się nie da uniknąć, bo to są elementy oceny stanu aktualnego i elementy 
rozwojowe, czyli trzeba by uznać, że te daty, które już są za nami to są elementy 
oceny stanu istniejącego przy planowaniu rozwoju na … bo scenariusze są robione 
na lata 2015, 2020, 2030. 
 

Radna Dorota Dudek - członek Komisji 
Czyli te wszystkie plany już zostały wykonane?  
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Niektóre są planowane, a niektóre są wykonane. Ja państwu przeczytałem tą część, 
która dotyczy poprzedniej edycji założeń, które udało się zrealizować, których się 
nie udało zrealizować. Wykonawca bazuje na danych przekazanych przez 
przedsiębiorstwa i my jakby nie mamy wielkiego wpływu na jakość tych 
materiałów, ani nad ich weryfikacją. Odpowiedzialność za materiały spoczywa na 
przedsiębiorstwach. To jest odpowiedzialność ustawowa. Natomiast musimy 
przyjmować… Oczywiście te materiały są weryfikowane krzyżowo między sobą, ale 
generalnie rzecz biorąc musimy bazować na materiałach, które nam 
przedsiębiorstwa przekazują. Nie mamy ustawowego regresu pozwalającego wejść 
do przedsiębiorstwa i przeprowadzić audyt. Tego nam nie wolno.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Ale jak mieliśmy jakieś szczegółowe warunki, do tego, żebyśmy to zlecili komuś to 
nie ustalaliśmy tego jaka jest aktualność danych? Jak to ma generalnie wyglądać? 
Jest napisane na wstępie, że zaczęło się 25 stycznia 2012 r. i były cztery aneksy. 
Czy na poziomie któregoś z tych aneksów nie mogliśmy wymóc tego, żeby to było 
jakoś bardziej zaktualizowane?  
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
To jest wymuszone zaktualizowane, bo to jest na 2014 rok. Bo to są dane od 2012 
do 2014 roku. I w tym czasie były zbierane dokumenty. Natomiast w 2015 roku już 
nie aktualizowaliśmy, bo 2015 rok nadal jest w trakcie. Zasadniczo musieliśmy 
dokument zamknąć. W związku z tym nie mogliśmy robić 2015 r. jako rok otwarty. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Panie dyrektorze, o co mi chodzi. Rozumiem, że do pewnych rzeczy nawet 
wykonawca tego Diagnostyka Cieplna wykonało to, do niektórych rzeczy nie może 
mieć wglądu ze względu, że tam są jakieś poufne informacje, natomiast jeżeli 
pisze o tym, że stan techniczny jakiejś sieci, planowana modernizacja termin 2012-
2013 to może chociaż pojechać w to miejsce, gdzie jest ta planowana 
modernizacja, żeby zobaczyć czy to zostało wykonane i napisać, że została 
wykonana w roku tym i tym.  
 

Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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Rozumiem. Panie przewodniczący to co pan mówi będzie przedmiotem kolejnej 
aktualizacji, bo to przedstawiłem jakby informację o wykonanych planach 
rozwojowych z poprzedniej edycji, tak następna edycja wykonanie planów 
rozwojowych tej edycji. To będzie przedmiotem kolejnej aktualizacji.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Kiedy ta aktualizacja nastąpi?  
 
Pan Kazimierz Kuncewicz – przedstawiciel Wydziału Gospodarki komunalnej 
Ustawowy wymóg jest co trzy lata.  
 
Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nasza rekomendacja jest taka, ponieważ jest to bardzo duże opracowanie, to nie 
jest opracowanie, które zasadniczo… poziom bezpieczeństwa nie determinuje 
konieczności szybkiej aktualizacji, więc nasza rekomendacja jest taka, żeby 
zaczekać na uchwalenie nowego studium kierunków rozwoju Gdańska, bo to jest 
podstawowy dokument do opracowywania tego dokumentu. Jeżeli on będzie 
bazował na obecnym studium, które tak naprawdę jest już zmieniane to znowuż 
stracimy czas i pieniądze. W związku z tym nasza rekomendacja jest taka, żeby 
zaczekać na to studium i zlecić to już po zatwierdzeniu tego studium. Ustawa mówi 
trzy lata, ale wydaje nam się, że … 
 
Pan Kazimierz Kuncewicz – przedstawiciel Wydziału Gospodarki komunalnej 
Ustawa wprowadził teraz wymóg trzyletni.  
 
Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Przy poprzedniej edycji nie było terminu. Termin się pojawił w 2012 roku. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Stara jest z 2006 roku? 
 
Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak. Wtedy nie było terminów aktualizacji. Po prostu raz się rozbiło założenia i 
koniec. Termin został wprowadzony zmianą ustawy w 2012 roku, stąd pojawił się 
ten czas, ale proponujemy, aby nie robić tego w takich szybkich cyklach, bo ten 
obszar nie jest aż tak…  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Jaka jest konsekwencja, skoro ustawa zakłada okres trzyletni aktualizacji tego.  
 
Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Konsekwencja jest taka, że zarząd województwa mógłby nas zmusić do tego. Innej 
konsekwencji nie ma tylko zastępczym wykonaniem tego dokumentu, ale to też 
jest kwestia państwa oceny jako radnych, nasza rekomendacja jest taka i jest 
rzetelna.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Panie przewodniczący ja proponuję, abyśmy odstąpili od opiniowania tego 
dokumentu.  
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Jutro jest branżowa Komisja.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Niech branżowa Komisja się wypowie, bo sam ten dokument nie rodzi żadnych 
skutków budżetowych.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Mają państwo np. wiedzę, czy przyłączenie obiektu grupa Lotos do sieci 110 KV 
zostało wykonane czy nie zostało? Mają państwo taką wiedzę?  
 
Pan Kazimierz Kuncewicz – przedstawiciel Wydziału Gospodarki komunalnej 
Nie mamy.  
 
Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Jeżeli to jest przedmiotem tych założeń to ocena wykonania tych założeń będzie 
przedmiotem kolejnej aktualizacji. Natomiast jeżeli było przedmiotem założeń z 
roku 2006 to powinno być przedmiotem oceny tych założeń.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Panu przewodniczącemu chodzi o to, że my mamy za listopad 2015 a tu przyłączeni 
jest planowane na rok 2014. 
 
Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
O tym mówię. Oceną wykonania tych założeń zajmie się nowa aktualizacja. Ona nie 
może sama siebie oceniać, bo to nie ma sensu. Tu są pewne założenia, które 
przyjęto. I oceną tych założeń zajmie się nowa aktualizacja.    
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Przyjmujemy założenia, które albo już się dokonały, albo się nie dokonały, bo tak 
to jest opisane. Trochę takie masło maślane.  
 
Pan Dimitris T. Skuras -  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Po pierwsze wydaje mi się, że tu nie ma sensu łapać za słówka autora tego 
opracowania. Po drugie trzeba widzieć cel tego opracowania i przedmiot, któremu 
ma służyć. Z punktu widzenia istotności tego czy zostało wykonane czy nie to nie 
ma wpływu na rekomendację. Powinniśmy pozostawić to w gestii nowej 
aktualizacji, która powinna ocenić wykonanie założeń, bo jednym elementów 
założeń jest ocena poprzednich założeń. To jest nasza rekomendacja. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Ja się przychylę do wniosku pani przewodniczącej, żeby odstąpić od opiniowania na 
tej Komisji. Jutro Komisja branżowa się tym zajmie i myślę, że jutro będzie jeszcze 
więcej różnego rodzaju pytań do tego dokumentu. 
 

USTALENIA KOMISJI – ODSTĄPIENIE OD OPINIOWANIA               
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie – 5 glosami za, odstąpiła od opiniowania przedmiotowego projektu 
uchwały. 
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Komisja uważa, że projekt uchwały powinien zostać szerzej omówiony 
przez Komisję wiodącą – Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska.   
(BRMG.KSIB-II.0012.21-12.2015.JŚ/297187).  
 

PUNKTY – od 2A do 2K 
 

Dotyczy: projektów uchwał Rady Miasta Gdańska w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych: 

2.A Muzeum Historycznego Miasta Gdańska – druk nr 506     
2.B Gdańskiego Archipelagu Kultury – druk nr 507                 
2.C Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego – druk nr 508         
2.D Instytutu Kultury Miejskiej – druk nr 509                        
2.E Europejskiego Centrum Solidarności – druk nr 510          
2.F Gdańskiej Galerii Miejskiej – druk nr 511                       
2.G Polskiego Chóru Kameralnego „Schola Cantorum Gedanensis” – druk nr 512  
2.H Cappelli Gedanensis – druk nr 513                                 
2.I Klubu Żak – druk nr 514                                                
2.J Miejskiego Teatru Miniatura – druk nr 515                     
2.K Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia – druk nr 516         
 

Sprawy od nr: BRMG-S.0006.506.2015 Do nr: BRMG-S.0006.516.2015 ).  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Niestety nikt, kto mógłby nam zaproponować rozpatrzenie tych uchwał i opisanie 
ich, się nie pojawił. Jutro porozmawiam z dyrektor Czekanowicz. Myślę, że 
pierwsze czytanie odbędzie się też na Komisji Kultury.   
 

USTALENIA KOMISJI – ODSTĄPIENIE OD OPINIOWANIA               
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady z powodu nieobecności przedstawiciela 
wnioskodawcy – Prezydenta Miasta Gdańska, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, jednogłośnie – 5 głosami za odstąpiła od opiniowania w/w projektów 
uchwał. (BRMG.KSIB-II.0012.21-13.2015.JŚ/297196)            
 

PUNKT – 3 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Napisał do nas Rzecznik Praw Obywatelskich, a konkretnie do pana 
Przewodniczącego Oleszka z informacją, iż pół roku temu napisał do nas pismo. My 
je rzeczywiście przyjęliśmy do wiadomości, ale pan Rzecznik domaga się tego, 
żebyśmy odpowiedzieli na to pismo. Oczywiście nie chciałbym, żebyśmy zajmowali 
stanowiska dzisiaj , tylko ze względu na to, że dzisiaj otrzymałem to pismo zwrócę 
się do pana mecenasa z prośbą o opinie w tej sprawie. Sprawa dotyczy tego, że w 
uchwale Budżet Obywatelski 2015 czyli uchwała, która była z 24 kwietnia 2014 
roku, w tamtej kadencji jeszcze procedowana, żebyśmy zwrócili uwagę na niektóre 
jej zapisy. W związku z tym poproszę pana mecenasa o opinię w stosunku do tego 
tym bardziej, że mamy w tej chwili na tej sesji nową uchwałę o konsultacjach 
społecznych, więc myślę, że to wszystko jedno z drugim będzie miało związek i 
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przygotujemy taką odpowiedź na kolejne posiedzenie Komisji, żebyśmy mogli także 
w pkt korespondencja na ten temat porozmawiać i ewentualnie przyjąć stanowisko.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Tym bardziej, że ten temat jest trudny, w dużym skrócie mówiąc dotyczy definicji 
mieszkańca.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Są jeszcze odpowiedzi na wnioski Komisji. Temat z poprzedniego miesiąca 
zwolnienia placów zabaw tych w ramach konkursów miejskich z podatku od 
nieruchomości. Długo pani Skarbnik analizowała temat. Okazało się, że jeżeli 
byśmy robili takie zwolnienie musiałoby ono dotyczyć wszystkich placów, nieważne 
czy miejskich, czy prywatnych, nawet na deweloperskich działkach pomiędzy 
budynkami nowo budowanymi też musielibyśmy zwolnić z podatku, ponieważ prawo 
musi dotyczyć w równym stopniu wszystkich podmiotów. Kiedy formowałem ten 
wniosek chodziło mi o place zabaw, które są realizowane w ramach konkursów z 
dotacji miejskich. Pani Skarbnik stoi na stanowisku, że to będzie trudne 
technicznie. Natomiast zaproponuje, już rozmawiała z dyrektorem Szczuką, żeby 
zrobić dodatkowy Konkurs grantowy dla organizacji pozarządowych, gdzie będą 
granty na finansowanie tego podatku. Czyli jeżeli jakaś organizacja wygra konkurs, 
będzie miała problem ze znalezieniem środków na zapłacenie tego podatku od 
nieruchomości to będzie mogła ubiegać się o grant na to, żeby dostać pieniądze na 
jego zapłacenie.  
Ostatnia sprawa Komisja dotycząca budżetu roku 2016. Moja propozycja jest taka, 
żeby ta Komisja odbyła się w dniu 9 grudnia tj. środa. Wychodzi, że trzeba 
poświęcić na to 4,5 godziny. Chciałem zaproponować państwu godz. 14:00.    
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Panie przewodniczący proszę rozważyć godz. 15:00.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To jest za dwa tygodnie. Zostaje godz. 15:00. Natomiast jeżeli będzie posiedzenie 
mocno przedłużone to też wpiszę, że 11 grudnia zrobimy drugie posiedzenie, gdzie 
będziemy kończyć posiedzenie. Sala Herbowa.    
  
Nie było więcej wolnych wniosków, spraw wniesionych oraz korespondencji w 
związku z tym Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 
 
Koniec -  godz.17:35. 
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